iQIYI爱奇艺

YOUKU \$

BONA博纳影业







长信传媒 G.H.Y Culture & Media











《上甘岭》

项目类型 电视剧

题 材 战争、动作、历史

集 数 24集×50分钟 导 油 刘伟强、秦天村

导演 刘伟强、秦天柱编 剧 王雁林、何楚舞、胡俊松、王刚

主要演员 黄轩、王雷等

目前进度 已开机

合作意向 国内/海外发行、电视台/新媒体合作、卫视播出、影视出版

联系人 曲吉小江(博纳影业)

联系方式 18600818867

该剧以"国魂之战"上甘岭战役43天的战斗进程为结构,讲述了上甘岭战役为什么打、怎么打、为什么能打赢,以及对今天国际形势的影响,全剧以"特功八连"的战斗故事贯穿,描写了十五军军长秦基伟、十二军副军长李德生、八连副连长段显峰、指导员胡满仓、普通一兵双喜等志愿军指战员的群像,表现了他们不畏强敌、英勇斗争的战斗故事。上甘岭,是中华民族永远的精神高地。

The play is structured around the 43-day battle process of the "Battle of the National Soul" Shangganling Battle, telling why the Shangganling Battle was fought, how it was fought, why it was won, and its impact on today's international situation. The play runs through the battle story of the "Special Achievement Eight Company", depicting the portraits of volunteer officers and soldiers such as Qin Jiwei, the commander of the 15th Army, Lin Desheng, the deputy commander of the 12th Army, Duan Xianfeng, the deputy company commander of the Eight Company, Hu Mancang, the instructor, and Shuangxi, an ordinary soldier. They show their stories of fighting bravely against powerful enemies. Shangganling is the eternal spiritual highland of the Chinese nation.



《欢迎来到麦乐村》

项目类型 电视剧

题 材 跨国界情感轻喜剧

集 数 32集

导 演金晔

编 剧 梁振华

主要演员 靳东、祖峰、张雨绮、刘冠麟、赵子琪、王梓权、 王圣迪、天使(非洲演员)、宁心、彭博、王璟

主至四、大使(非///演页)、 丁心、 彭博、 王琼 彦、黄澄澄

目前进度 已开机拍摄中

合作意向 国内发行

联系人 曾夏夏(完美世界)

联系方式 010-57805692

跨国界现实主义轻喜剧《欢迎来到麦乐村》是纪念"援外医疗"60周年的特别作品,由国家卫健委、国家广电总局大力指导和支持,由完美世界影视、春羽影视、中国移动味咕公司、优酷、青春你好传媒、花儿影视、贤君影视、菠萝视界联合出品,郑晓龙担任艺术总监,梁振华担任总制片人、总编剧,金晔执导,胡雅婷、张显编剧,靳东、祖峰、张雨绮等颁衔主演,讲述平凡医者远离祖国与家人,驻守非洲无私奉献的大爱故事。

It tells the story of a Chinese medical team going to Africa to study and work. In a brand-new working and living environment, getting along with African colleagues and local patients, they regain their warmth and breakthrough themselves.



《鲲鹏击浪》

项目类型 电视剧

麺 材 重大历史革命

集 数 36集×46分钟

导演 浏飚

编 刷 马继红

主要演员 刘承林、米卓清、于洋、天爱

目前进度 已开机

合作意向 国内发行、电视台合作、新媒体合作、卫视播出

联系人 司捷(天润大美)

联系方式 16619700197

该剧讲述1918年毛泽东从湖南第一师范毕业到1921年参加党的一大所历经的心路历程。这期间,中国发生了巨大的变化,国家和民族的命运生死存亡只在一瞬。毛泽东一直在寻找救国救民道路,从一个青年子逐渐成长为坚定的马克思主义者。该剧通过毛泽东北上寻求真理、组织青年学生赴法勤工俭学、领导湖南驱逐动、创办《湘江评论》、组建湖南共产主义小组等事件,记述了毛泽东如何寻找到马克思主义并为之奋斗一生的感人故事。

The series tells the story of Mao Zedong's life period since graduating from Hunan First Normal University in 1918 to joining the First National Congress of CPC in 1921. Great changes and events took place in China during this period Mao Zedong was seeking the path of saving the country and its people, gradually growing from a student to a steadfast Marxist. The series depicts Mao Zedong's life, like his journey to northern China for seeking truth, organizing young students to work and study in France, leading the campaign to drive out the warlord of Zhang Jingyao in Hunan Province, establishing the journal "Xiangliang Review", setting up the Hunan Communist Group and etc. The series chronicles the touching story of Mao Zedong of how he managed to find Marxism, which he finally strived for all his lifetime.



《南来北往》

项目类型 电视剧

题 材 当代其它

集 数 40集×42分钟 导 演 郑晓龙、刘璋特

导 演演 郑晓龙、刘璋牧编 剧门高满堂、李洲

编 刷 尚满至、李洲 **主要演员** 白敬亭、丁勇岱、金晨、刘冠麟、刘钧、左小青、

> 姜妍、胡可、倪大红、宋家腾、李乃文、王劲松、 李勤勤、任正斌、张瑞涵、唐旭、杨昆、崔奕、宫

小喧

目前进度 后期制作

联系人 王丹璐(网剧传媒)

联系方式 13552983967

1978年由宁阳开往哈城的蒸汽火车上,年轻乘警注新误把老警察马魁当成逃犯,亲手开启了两人不打不相识的师徒情缘。在列车上他们并肩反扒、打拐、缉毒、巡线、打击盗抢骗,始终把乘客的安危放在首位,守护着南来北往列车的安全。40年间,列车不断奔驰带着各时期不同印记的乘客走上走下,上演着一幕幕人情冷暖的故事。汪新和马魁新老两代铁路警察警魂传承,见证得处明铁路从蒸汽机车到动车高铁的时代变迁和中国人民日新月县的崭新而命。

In 1978, on a steam train from Ningyang to Hacheng, young police officer Wang Xin mistakenly believed that old police officer Ma Kui was a fugitive. He mistakenly arrested them and personally established as a popular of the state of the st



《情满九道弯》

项目类型 电视剧

题 材 年代、情感

集 数 40集×45分钟

导演 刘家成

编 **剧** 王之理 主要演员 韩东君、热依扎、陈瑶萨日娜、毕彦君等

目前进度 已播出

合作意向 国内发行、海外发行、电视台合作、地面播出、卫

视播出

联系人 王晓娇(御喜影视)

联系方式 13581641110

同在九道弯居住的杨树茂非常喜欢同学史小娜,但是史小娜的父母不同意,两人的恋情无疾而终。后来,杨树茂喜欢上了一个比他大三岁的女孩子叶菲,两个人开启了一段姐弟恋情。这段感情又受到杨树茂妈妈的百般姐挠,因为她看上了一个做生意有钱的女孩赵亚静,希望儿子娶她为妻。不过,杨树茂却一直都没有放弃自己的恋情。但是已经怀孕的叶菲却被杨树茂妈妈的张牙舞爪吓得逃走了。历经波折,多年后杨树茂和叶菲最终如愿走在一起。

Yang Shumao, who also lives in Jiudaowan, likes his classmate Shi Xiaona very much, but Shi Xiaona's parents do not agree, and their relationship ends in nothing. Later, Yang Shumao fell in love with a girl named Ye Fei, who was three years older than him, and the two of them started a brother-in-law relationship. This relationship was obstructed by Yang Shumao's mother in every way because she had a crush on Zhao Yajing, a wealthy girl in business, and hoped that her son would marry her. However, Yang Shumao never gave up on his relationship. But Ye Fei, who was already pregnant, was scared away by Yang Shumao's mother's open teeth and claws. After experiencing twists and turns, many years later, Yang Shumao and Ye Fei finally walked together as they wished.

《岁月长兴》

项目类型 电视剧

黗 材 当代其它

数 30集×45分钟

康洪雷 류 演 剧 赵冬苓

主要演员 张晚意、郭涛、刘琳、张月、周放、李浩菲

发行中 目前进度

合作意向 国内发行

联系人 魏寅冉(新湃传媒)

联系方式 13661187397

1990年代末,林业行业减产,923工队的伐木工人们面临着下 岗危机。队长顾长山收养了因公牺牲搭档的儿子兴杰,决定咬紧 牙关供兴杰上大学。在顾长山的带领下,下岗工人们搞起"家庭 生态林",暂时解决生计危机。2007年,深山远林区移民工程 开始,兴杰看到乡亲们的生活困境,主动回到林场、接下动员移 民任务, 扛起林业改革的使命。在2014、2015年全面限伐背景 下, 兴杰积极响应"金山银山不如绿水青山"的号召, 带着林区 百姓朝美好的新生活奔去。

In the late 1990s, the forestry industry reduced production and the 923 logging workers faced a crisis of layoffs. Captain Gu Changshan adopted his son Xingjie, who sacrificed his partner on duty, and decided to grit his teeth to allow Xingjie to attend university. Under the leadership of Gu Changshan, laid-off workers have established a "family ecological forest" to temporarily solve the livelihood crisis. In 2007, the relocation project in the remote forest area of the deep mountains began. Xingjie saw the difficulties faced by the villagers and took the initiative to return to the forest farm, take on the task of mobilizing the relocation, and shoulder the mission of forestry reform. Against the backdrop of comprehensive logging restrictions in 2014 and 2015, Xingjie actively responded to the call to "green mountains are better than gold and silver mountains", leading the people of the forest area towards a better new life.



《灿烂!灿烂!》

项目类型 电视剧

題 材 青春

集 数 30集×45分钟

导 演 导演: 韩天 联合导演: 苏浩旗

编 剧 赵夏盈 主要演员 郭京飞、任敏 特邀主演:王源

目前进度 发行中

合作意向 国内发行

联系人 曾夏夏(完美世界) 联系方式 010-57805692

离开教育行业五年的郝楠,经营店铺失败后,重回教师岗位。十 八岁的任真因不靠谱的父亲导致高考落榜,偶遇了同样失意的郝 楠,两人因一场误会相识。巧合的是,成为青云中学高三14班 班主任的郝楠与新入学的任真再度相遇。后续备战高考的日子 里,郝楠与14班学生从互不理解到惺惺相情,在他的努力下, 少年们逐渐敞开心扉,开始信任这位不羁老师。郝楠也如同麦田 里的守望者,守护着这群少年的梦想,帮助他们为高考奋战,迎 接灿烂未来。

Hao Nan, once out of the education industry for five years, returned to his position as a teacher after failed in store operation. In the preparation days for the college entrance examination, Hao Nan and his students changed from mutual incomprehension to appreciating each other. Thanks to his efforts, these teenagers started to concentrate on learning. Like a catcher in the rye, he guards and encourages all young dream—seekers to fight for their future and embrace their brilliant lives.



《特工任务》

项目类型 电视剧

题 材 当代其它

集 数 39集×45分钟 导 演 赵宝刚

扁 剧 李松

主要演员 领衔男主演:韩庚、魏大勋 领衔女主演:李一桐、

周放 **目前进度** 发行中

合作意向 国内发行

合作意向 国内发行 联系 人 曾夏夏(完美世界)

联系方式 010-57805692

《特工任务》聚焦于国家网络安全战线,讲述了以高天阳、黄子诚、吴熙为代表的国安工作人员,通过潜入名为"特工任务"的间谍游戏。有效打击了以"夜雾"为首的境外间谍组织,捍卫国家安全的故事。全剧秉承"没有网络安全就没有国家安全"的创作理念,展现当代国安战士在现代科技高速发展的背景下,怀满梦想居安思危,义无反顾投入国安事业,将人生价值与国家利益紧密相连,传递了积极向上的正能量,对观众具有良好激励作用。

The latest scientific research sample of Jinhai Biological Research Institute is stolen and would be taken abroad within 24 hours.an officer of the National Security Bureau's Reconnaissance Division, takes over the case at a time of crisis. He gradually eyes on an online game called "spy game".



《心想事成》

项目类型 电视剧

題 材 都市、情感

集 数 36集×45分钟 导 演 刘一志

编剧苏蓬

福 間 办達

主要演员 毛晓彤、张俪、李泽锋

目前进度 发行中

合作意向 国内发行、海外发行、电视台合作、地面播出、卫

视播出

联系人 王昕(青春你好) 联系方式 18001037649

《心想事成》以生在北京,长在胡同的孙心孙想两姐妹的视角, 讲述北京2015到2020的发展故事,孙心美丽大方,敢于拼搏, 顺应时代投身互联网。孙想单纯善良,热爱烹饪,顺应潮流从事 个人自媒体,最终收获事业和感情的成功。

The series Hello Beautiful Life based on the storyline from 2015 to 2020 of Sun's two sisters who was born and bred in "Beijing Hutong" The elder sister Sun Xin was elegant and vigorous, chasing her career by the growing trend of internet. The younger sister Sun Xiang had a straightforward and kind-hearted personality, she found her talents in cooking and went in for We-media as an foodie influencer. Both of them had finally achieved success of their careers and loves.



《温暖的甜蜜的》

项目类型 电视剧

题 材 都市题材

集 数 38集×45分钟

导演 刘江

编 剧 毛云飞

主要演员 宋茜、陈妍希、陆毅、经超、孙坚

目前进度 首轮播出

合作意向 国内发行、海外发行

联系人 曾夏夏(完美世界)

联系方式 010-57805692

由一则男友陈放的策展报道引爆的隐离婚事实,让南飞备受"小三"舆论。由于陈放在家庭责任与爱人名分之间两难,导致南飞单方面提分手,投奔上海的闺蜜齐家宜,不料撞上闺蜜临阵侮婚。即其"解套"短暂婚姻后,两人联名买房,缔结闺蜜同盟。为躲避父母惟婚,华尔街海归焦岳与南飞组成临时假情侣,不料双方父母轮番逼婚。不明真相的陈放与暗恋南飞多年的男闺蜜凌骄阳化敌为友联手"鉴渣",由此引发了一系列啼笑皆非的误会……



《铁马豪情的日子》

项目类型 电视剧

题 材 年代、史诗

集 数 45集×45分钟

导演周友朝、北笙

编 剧 王之理

主要演员 王雷、袁姗姗、曹云金、孙爽、果靖霖、徐洁儿 目前进度 发行中

合作意向 国内发行、海外发行、电视台合作、新媒体合作、 地面播出、影视出版

联系人 辛文海(森影好时光)

联系方式 18101039469

长辛店、依卢沟桥永定河水畔而立。故事始于1917年,纵贯百年中国历史,歌咏出民族工业荣辱沧桑的壮丽诗篇。叙事以小人物康本善、王冉秋穿针引线,勾勒出生旦净未丑的众生相。更梳理了从清未到北洋时期、民国时期、抗战时期、解放战争时期的历史风貌。记录了中国工人阶级在伟大的中国共产党领导下从无到有、到强大、到伟大的历史进程。

Changxindian is located by the Yongding River of Lugou Bridge. The story begins in 1917 and spans a century of Chinese history, telling a magnificent story of the vicissitudes of national industry. The story features small figures— Kang Benshan and Wang Ranqiu as the main characters, outlining various group portraits and sorting out the historical landscape from the late Qing Dynasty to the Beiyang period, the Republic of China, the War of Resistance Against Japan, and the War of Liberation. It records the historical process of the development and growth of the Chinese working class under the leadership of the great CPC.



《龙城》

项目类型 电视剧

題 材 家庭情感

集 数 36集×46分钟

导 演 林妍 编 **剧** 吴楠

刷 吴楠、卞智弘、张思遥、鲁辰

主要演员 马伊琍、白宇、刘琳、李婷婷、高鑫

目前进度 发行中

联系人 康雯(爱奇艺)

联系方式 010-62677171

郑家三个堂姐弟从小生活在一起,感情胜似亲生。堂姐郑东霓性 格叛逆张扬,在屡屡碰壁后远嫁德国,临走前想带堂弟西决去德 国。可郑西决因自幼父母双亡,被三叔三婶养大,一心想留下报 恩。好强的郑东霓在经历父亲病倒、母亲去世和离婚后成长,不 仅承担起小家的责任,更成为大家庭的顶梁柱。堂妹郑南晋则是 家中的小公主,任性率直,经常闯祸。最终姐弟三人在经历了种 种挫折后,认识到温暖与坚守才是家的真谛,逐渐成熟的他们用 各自的方式反哺着大家庭。

Three cousins of the Zheng's grew up together with the intimacy like brothers and sisters. The eldest girl ZHENG Dongni was rebellious married far away in Germany after repeated setbacks, and finally became the backbone of the family. ZHENG Xijue was raised up by his third uncle and aunt, so he wanted to stay in Longcheng to repay the big family. ZHENG Nanyin married her lover SU Yuanzhi to prove her love. After experiencing all kinds of setbacks, they gradually realized that the warmth and perseverance of Xijue is the true meaning of home.



《外婆的新世界》

项目类型 电视剧

题 材 家庭、女性

集 数 18集×43分钟

导演 姜秀琼

编 剧 李樯、于帆、崔冉、喻婷

主要演员 闫妮、邓恩熙、张瑶

目前进度 发行中

联系人 康雯(爱奇艺) 联系方式 010-62677171

一生沉默如大多数人般的外婆(闫妮 饰),突然不告而别、离 家消失,游走于城市各地,变得不再沉默,变得特立独行,宛如 城市游侠,利刀般刺入无数人的生活,揭开一个个难定黑白善恶 的人生,一边改变着自己,一边也改变了许多人——包括外婆的 姐姐、女儿、外孙女的人生……

Grandma, who's been silent like most of us all her life, suddenly left home without a word, as if she's vanished from this world. Grandma, who then wandered around the city decided to break her silence. She transformed herself into a knight-errant. Like a sharp blade stabbing in the lives of many, grandma went on discovering people's life stories in which the line separating good and evil passes through every human heart. This would not just change grandma's life, but also many others': her sister, her daughter as well as her granddaughter...



《星落凝成糖》

项目类型 电视剧

题 材 古装、神话、爱情 **集 数** 40集×45分钟

导演 朱锐斌

编 剧 马佳

主要演员 陈星旭、李兰迪、陈牧驰、何宣林

目前进度 首轮播出合作意向 卫视播出

联系人 曾夏夏(完美世界)

联系方式 010-57805692

该剧讲述了人族皇室的一对孪生公主受阴谋算计,错嫁天界与沉渊界。谁知在一次次啼笑皆非的伪装中,原本相看两厌的错嫁夫妻们,竟逐渐相识相知萌生爱意…冲破樊笼的姐妹俩,本想就此与爱人共度余生,却意外发现真实身份竟是拥有灭世之力的双生花灵。四界以怀壁之罪,誓要诛杀双花。死生抉择之际,是亲友舍命相护的情谊,抹杀了双花的灭世之心,是爱人不离不弃的温暖照亮了双花求存的前路。同胞携手,纵使天下不容,也要为爱而活!

The drama tells the story of a pair of twin princesses of the human royal family who are schemed to marry the Heavenly Realm and the Abyssal Realm by mistake. Unexpectedly, in the guise of both laughter and laughter, the mistakenly married couples who were originally disgusted with each other gradually met and became acquainted, and fell in love.



《二十四节气密码:春之篇》

项目类型 动画片

导演 刘可欣

编 剧 魏诗芮

目前进度 后期制作

联系人 袁娜(华映星球)

联系方式 18518386982

讲述了四个性格迥异的少年为了维护节气秩序,踏上了特殊的冒险之底。周小易、黄月月、钱九九、侯年年四人接受节气宝贝的求助,帮助他们解决问题,一路上学习节气知识,最终探索到二十四节气隐藏的奥极,维护自然秩序的平衡,成功守护二十四节气。本篇章通过一系列的小故事,带领小观众探索春季节气的秘密,围绕"二十四节气"产生的风俗习惯、民间谚语以及文学作品与有趣的探险串联,寓教于乐的同时,培养当代儿童观察自然和发现美的能力、守护大自然的责任感,从而理解中国古代的科学精神、对传统文化和习俗有更深的体会。



《我也会发明:闪电家族》

项目类型 动画片

集 数 26集×13分钟

导演 刘可欣

编 刷 曹小卉、葛竞

目前进度 发行中

联系人 袁娜(华映星球) 联系方式 18518386982

故事发生在2050年,人工智能,超级网络,机器人变得十分普及,人们的生活更为便利,但正因为科技水平不断提高,能源与环境问题变得极为突出。主角权小乐是一个活泼调皮的小学生,他最大的爱好就是发明创造,他的发明天赋遗传于他的爸爸——权博士。妈妈马尸娜作为女主人则承担起照顾这对活宝父子的重任。乐乐父子二人总能从现实生活出发,用奇思妙想和无限创意,不断研究出令人惊喜的精彩发明,给整个城市的居民带来了便利生活,他们的每一天都充满了欢声笑语。

《我的阿勒泰》

项目类型 网络剧

题 材 边疆题材

集 数 6集×50分钟

导 演 滕丛丛

编 剧 滕丛丛、彭奕宁

主要演员 马伊琍、周依然、于适、蒋奇明、黄晓娟、闫佩伦

垒

目前进度 已开机

合作意向 国内发行、海外发行

联系人 康雯(爱奇艺)

联系方式 010-62677171

善良的汉族少女李文秀在外屡屡受挫,不得已回到阿勒泰投奔母亲。虽然与当地哈萨克文化格格不入,但北疆的广阔天地让她看到了另一种生活,于是决定跟母亲前往夏牧场开帐篷商店。路上意外频发。李文秀与少年巴太互生情愫,文秀也重拾写作梦想。但因种种误会,两人的感情几经波折。最终。巴太为了救文秀,亲手砍下了心爱的乌头后,消失在人海。阿勒泰的一切刻在了文秀心中,等她再次回到村庄,才发现心爱的少年也在等着她。

秀心中,等地再次回到村庄,才发现心爱的少年也在等着她。

The story is about a 19-year-old girl of the Han nationality, Li Wenxiu, who worked at a restaurant in town. Due to her introverted and self-doubting nature, she faced many setbacks and eventually returned to the small village in Altay to live together with her mother, Zhang Fengxia. However, upon her return, she found that her mother's small shop was struggling financially, and their house was on the verge of collapsing. With no other choice, Wenxiu had to take on the responsibility of supporting her family and began managing the shop's finances. The large was home to Kazakh nomadic herders, and the shop's finances. The large was home to Kazakh nomadic herders chebts, but she made new friends, including a young horse herder named Batai. Although the final account was not recovered, the vast sky of northern Xinjiang seemed to offer her a glimpse of a different life. Thus, she decided to follow the villagers to open a tent shop on the pasture, seeking both livelihood and direction in life. The Kazakh people, who live under the Altai Mountains in northwest China, are probably the last nomadic tribe in the world. Wen Xiu, along with her mother and grandmother, followed the Kazakh boy Batai and his family on the journey to Xia Ranch. Accidents occurred frequently on the road, and even encountered attacks from wild wolves. Fortunately. Batai's father, Sailike, had extensive experience and was able to escape the danger. Under the test of life and death, Wenxiu finally knew the jar that her mother always held came to terms with her father's death, buried him in a spring, and decided to live her life to the fullest, no longer wasting her life. Life on the summer pasture was a cycle of work and rest. Although Wenxiu and her mother's tent shop struggled, they could always enjoy themselves in adversity. Wen Xiu, also encouraged by Batai, regained her writing dream. A hazy love gradually developed between the two young people, but was blocked by a series of misunderstandings. Coincidentally, W



《西出玉门》

项目类型 网络剧

颞 材 探险、剧情、爱情、悬疑

集 数 待定

류 演 苏照彬、林子平

编 剧 苏照彬 主要演员 倪妮、白宇

目前进度 后期制作 联系人 沈强(西出影视)

联系方式 13911352744

沙漠向导昌东曾带领女友孔央和"山茶"探险队穿越无人区,一 场罕见沙暴,让除他以外18人无一生还。神秘女子叶流西被吊 在胡杨树上醒来,她失去记忆,身上仅有一只"兽首黄羊"杯和 一台相机。两人一同踏上冒险旅途,渐渐发现海龙堆背后蕴藏着 的巨大秘密——这里是通往另一个空间"平行"世界的大门,似 乎更大的阴谋等待着他们……最终,叶流西和昌东带着肥唐,高 深,丁柳,打破人心与空间的壁垒,从此爱在两个平行世界之间 互通有无。



《南洋英雄》

项目类型 网络剧

题 材 年代、抗战、热血英雄

集 数 36集×45分钟

编 剧 郭靖宇(总编剧)、巫培双、胡鹤译

目前进度 前期筹备

合作意向 国内发行、海外发行、新媒体合作

联系人 张焕引(长信传媒) 联系方式 13651218676

聚焦华人先辈们在新加坡扎根、打拼、保卫家园的故事。抗日战争爆发前后、一众热血华侨子弟,在"南侨总会"号召下,组成"南洋华侨机工回国服务团",志愿参与抗日战争。以主角洪振韬为首,带领机工们打通"滇缅公路"生死线、浴血斗争,运输物资、为抗战做出了不可磨灭的贡献。并在回到南洋后,继续投入当地的抗日战争,誓死捍卫家园,书写下同胞齐心、抗击敌寇的英雄史诗。

The series tells the tales of early Chinese immigrants in Nanyang during WW II when the leader of China Relief Fund made an appeal to overseas Chinese to support China's war efforts.Led by Hong Zhentao,the Nanyang Transport Voluntrrs Corp comprisingyoung mechanics carved out the Burma Road to transport essential war supplies from Nanyang to the Chinese frontline. Upon returning to Singapore,thye continue to fight against the Japanese Army as heroic undergroung fighters,waging a resistance against the invaders.



《观复猫》第一季

项目类型 动画片

集 数 12集×3分钟

导演 伍晓君

编 **剧** 陈满航、麦伊韵、徐培榕、卓莹、殷雯迪、范书 婷、李杨、李一帆、殷雯迪

目前进度 发行中

合作意向 国内发行、新媒体合作 联系人 吕洋(精彩时间) 联系方式 18695118389

观复猫是一群生活在观复博物馆的小猫咪们,通过观复猫IP与文化结合的衍生创作,诞生出了《观复猫》音乐动画短剧。《观复猫》第一季每集围绕一个主题、创作一首儿歌,以"喵"趣横生,寓教于"乐"为主旨,讲述了小猫咪们和马霸霸一起学习中国传统文化的故事,如学习下围棋、做折扇,了解甲骨文、中国古代四大发明的由来等等。



《超越吧!阿娟》

集 数 16集×6-8分钟

导演 王昊

编 剧 曹扬、王昊

目前进度 前期筹备

合作意向 新媒体合作、其他 联 系 人 吕洋 (精彩时间) 联系方式 18695118389

阿娟第一次来到大城市, 首要目标就是要找到一份工作养活自己。因此阿娟来到人才市场求职, 并邂逅了同是求职者的阿乐和大海, 可都没能赶上面试, 就在三人萎靡不振时, 散工工头吴刚慧眼识珠将三人招致麾下。工作之余, 他们也像普通人一样在生活一遇到各种小事。某日, 阿娟得知吴刚将在阿乐和大海中辞退一人, 纠结后便决定自己主动离开。正当他要离开时, 吴刚告诉阿娟, 他果然没看错人, 人生更多的精彩还在等待着他。



《航天双子星》

项目类型 动画片

集 数 26集×9.5分钟

导演 付伟

编 剧 赵文源 目前进度 发行中

合作意向 国内发行、海外发行、电视台合作、新媒体合作、

地面播出、卫视播出、影视出版

联系人 韩颖颖(神舟航天)

联系方式 18811001068

一部儿童科幻题材单元剧。以宇宙为舞台、航天事业为载体,讲述未来孩子们探索宇宙,用科学精神解决难题的故事。故事发生在未来"大 航天时代",讲述哥哥"大 宇"和 妹妹"小 晓"在"双子星"计划的帮助下,与其他小小航天员一起探索宇宙的精彩故事,用充满想象力的动画语言,向孩子们展现未来中国空间站生活、宇宙探险、太空家园建设等一幅幅场景。在大航天时代,月球成为交通枢纽,火星有了城市聚落,小行星带遍布采矿工厂,最远的良王星也有了科考前哨站。通过"现实同步,量子通信,航天机械"技术,孩子们可无线操控宇宙中的"超能体",这样他们就可以足不出户,安全的进出宇宙探索与体验。

Space Gentini' is a Chinese space three-dimensional children's animation series produced by China Academy of Space Technology (Irith Academy of Space Technology) and created by Shenzhou Media Company of Beiring Institute of Space Science and Technology Information. With the theme of Texpiore the vast universe, create a better life', Ittel's the wonderful story of the little astronauts exploring the universe. Create a better life', Ittel's the wonderful story of the little astronauts exploring the universe. Combining the future space technology and the unique elements of Chinese culture. It leads the children to approache the vast beauty of space and the brilliant vision of China's space. This cartion is devoted to cultivating children's scentific thinking and patriotism, popularizing space knowledge, telling space stories and spreading space culture to the public. The story happens in 2125, humans have entered the space Age, the moon has become a transportation hub. Mars has urban settlements, the asteroid belt visit filled with mining factories, and the farthest reaches of Pluto have scientific outposts. Under the protection of Superpowers, children can help adults deliver interplanetary packages. To help create a stable and safe route for the asteroid belt. Working with robots on Mars to protect against Martain dust storms. The power represented by China errospace led the construction of the great space age, and the solar system became lively-Silver Award of "China Paron Award" in the 13th China International Science. Education, Film and Television Production Conference: One of the top 10 candidates in 2023. China Youth Animation Film Week and China Animation Tallen Wee Star Porgarm.

山流太狐山



欢迎关注微信服务